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Abda Község Önkormányzata 
3/2024. 
 
Börcs Község Önkormányzata 
1/2024. 
 
Ikrény Község Önkormányzata 
3/2024. 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 

 

 

Abda, Börcs, Ikrény Községek Önkormányzatának együttes képviselő-testületi 

üléséről, amely 2024. február 14 -én (szerdán) 19.10 órai kezdettel az abdai 

Községháza tárgyalótermében került megtartásra. 

 

 

Jelen vannak: 

 

Abda község Önkormányzata képviselő-testületéből:  

 

                                                         Szabó Zsolt polgármester (19.10) 

                                                            Dr. Boros István alpolgármester (19.10) 

Dr. Pásztor János képviselő (19.10) 

Szalai Gabriella képviselő (19.10) 

Varga Dénes József képviselő (19.10) 

Fodor Richárd képviselő (19.10) 

Ráczné Balogh Noémi képviselő (19.10) 

 

Börcs község Önkormányzata képviselő-testületéből:  

 

                                                         Rácz Róbert polgármester (19.10) 

Domonkosné Kovács Ilona képviselő 

(19.10) 

Furján Gergely képviselő (19.10) 

Inotai Zoltánné képviselő (19.10) 

Kiss Zoltán képviselő (19.10) 

Sándorné Giczi Klára képviselő (19.10) 
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Ikrény község Önkormányzata képviselő-testületéből:   

 

                                                         Németh Tamás polgármester (19.10) 

Pallang Attila alpolgármester (19.10) 

Csáki István képviselő (19.10) 

Ferenczy Tamás képviselő (19.10) 

Fodor Ildikó képviselő (19.10) 

Lőrincz Illés képviselő (19.10) 

Tóth Ildikó képviselő (19.10) 

 

Tanácskozási joggal:   

                                                             dr. Dukkon Eszter jegyző (19.10) 

Baksa Péter aljegyző (19.10) 

 

Schillingerné Samu Zsuzsanna pénzügyi-gazdasági ügyintéző (19.10) 

Vaszari Diána jegyzőkönyvvezető  

 

Szabó Zsolt abdai polgármester: Jó estét kívánok! Sok szeretettel köszöntöm a mai 

február 14-i együttes képviselő-testületi ülésünkön megjelent abdai, börcsi és 

ikrényi képviselőket, köszöntöm jegyző asszonyt, aljegyző urat, gazdálkodási 

ügyintézőnket, polgármester urakat és a jegyzőkönyvvezetőt.  

 

Megállapítom, hogy az abdai képviselő-testület határozatképes, hiszen a 

megválasztott 7 fő képviselőből 7 fő jelen van. A napirendekhez tartozó anyagok 

kiküldésre kerültek. Szeretném még az iskolai körzethathatárok felülvizsgálatát 

felvenni a napirendek közé. 

 

Abda Község Önkormányzatának képviselő-testülete a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat a szóbeli kiegészítéssel együtt egyhangú 7 igen szavazattal 

elfogadva az alábbi határozatot hozza: 

 
12/2024. (II.14.) képviselő-testületi határozat 

 

Abda Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a 2024. február 14-i képviselő-testületi ülése 

napirendjét elfogadja, így az az alábbiak szerint alakul 
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Napirend 

 

1. Előirányzatok átcsoportosítása a közös önkormányzati hivatal 2023. évi 

költségvetésében 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 
 
 

2. Közös önkormányzati hivatal 2023. évi költségeiről elszámolás 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 
 

3. Közösen fenntartott intézmények 2023. évi elszámolása 

Előadó: Szabó Zsolt intézményfenntartó társulás elnöke 

 

4. Közös Önkormányzati hivatal 2024. évi költségvetésének megtárgyalása 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

5. Beszámoló a közös önkormányzati hivatal 2023. évi működéséről 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

6. Iskolai körzethatárok felülvizsgálata 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

 Felelős: Szabó Zsolt polgármester 

       dr. Dukkon Eszter jegyző 

   Határidő: azonnal   

 

Rácz Róbert börcsi polgármester: Tisztelettel Köszöntök én is minden megjelentet. 

Megállapítom, hogy a börcsi képviselő-testület határozatképes, hiszen a 

megválasztott 7 fő képviselőből 6 fő jelen van.  Alpolgármester úr betegséget 

jelentett. A napirendet az iskolai körzethatárok felülvizsgálatával, a rendezési terv 

felülvizsgálatával majd a közbeszerzéssel kapcsolatos döntéssel, és a törvényességi 

felhívással kapcsolatos döntéssel szeretném kiegészíteni. 

 

Kérdés hozzászólás nem lévén Börcs Község Önkormányzatának képviselő-testülete 

a meghívóban szereplő napirendi pontokat, a szóbeli kiegészítésekkel 6 egyhangú 

igen szavazattal elfogadta.  
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1/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat 

 

Börcs Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a napirendi pontok tartalmával és sorrendjével 

egyetért, azt    

 

e l f o g a d j a,  

 

így az a 2024. február 14-i együttes ülésen a 

következőképpen alakul 

 

Napirend 

 

1. Előirányzatok átcsoportosítása a közös önkormányzati hivatal 2023. évi 

költségvetésében 

 Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 
 
 

2. Közös önkormányzati hivatal 2023. évi költségeiről elszámolás 

 Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 
 
 

3. Közösen fenntartott intézmények 2023. évi elszámolása 

Előadó: Szabó Zsolt intézményfenntartó társulás elnöke 

 

4. Közös Önkormányzati hivatal 2024. évi költségvetésének megtárgyalása 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

5. Beszámoló a közös önkormányzati hivatal 2023. évi működéséről 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

6. Iskolai körzethatárok felülvizsgálata 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

7. Rendezési terv felülvizsgálatával kapcsolatos döntések 

Előadó: Rácz Róbert polgármester 

 

8. 2024. évi közbeszerzési terv elfogadása, TOP Plusz pályázat kapcsán 

közbeszerzési eljárást megindító döntés 
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Előadó: Rácz Róbert polgármester  

 

9. Törvényességi felhívással kapcsolatos döntés 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

Felelős: Rácz Róbert polgármester 

       dr. Dukkon Eszter jegyző 

   Határidő: azonnal 

 
 

Németh Tamás ikrényi polgármester: Szeretettel köszöntök én is mindenkit. 

Jegyzőkönyv számára megállapítom, hogy 7 fő képviselő jelen van, így 

határozatképesek vagyunk. Szeretném még napirendre tűzni az iskolai 

körzethatárok felülvizsgálatát, valamint egy Kártyaházzal kapcsolatos döntést.  

 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Ikrény Község Önkormányzatának képviselő-

testülete a meghívóban szereplő napirendi pontokat a szóbeli kiegészítéssel 

egyhangú 7 igenlő szavazattal elfogadta. 

 
 

13/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

 

Ikrény Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a napirendi pontok tartalmával és sorrendjével 

egyetért, azt  

 

e l f o g a d j a,  

 

így az a 2024. február 14-i együttes ülésen a 

következőképpen alakul. 

 
 

Napirend 

 
1.Előirányzatok átcsoportosítása a közös önkormányzati hivatal 2023. évi 

költségvetésében 

 Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 
 

2.Közös önkormányzati hivatal 2023. évi költségeiről elszámolás 
Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 
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3.Közösen fenntartott intézmények 2023. évi elszámolása 

Előadó: Szabó Zsolt intézményfenntartó társulás elnöke 

 

4.Közös önkormányzati hivatal 2024. évi költségvetésének megtárgyalása 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

5.Beszámoló a közös önkormányzati hivatal 2023. évi működéséről 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

6. Iskolai körzethatárok felülvizsgálata 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

7.Kártyaház faldiagnosztika-szakértői véleménye aktualizálása tárgyában 

adott árajánlat elfogadása 

Előadó: Németh Tamás polgármester 

 

Felelős: Németh Tamás polgármester 

       dr. Dukkon Eszter jegyző 

   Határidő: azonnal 

 

N a p i r e n d   tárgyalása 
 
 

1.Előirányzatok átcsoportosítása a közös önkormányzati hivatal 2023. évi 

költségvetésében 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

dr. Dukkon Eszter jegyző: Köszöntök mindenkit. Az írásos előterjesztés kiküldésre 

került. Kaptatok egy excel táblázatot bevétel és kiadás füllel és egy word 

dokumentumot, ahol kifejtve érthetőbb módon is leírtuk, hogy mi az, ami módosult 

a negyedik negyedévben. Ezt minden negyedévben elvégezzük, az év végével pedig 

rendezzük, helyére kerülnek az előirányzatok. Ez annyit jelentett a negyedik 

negyedévben, hogy 5.372.291 Forinttal csökkentettük az előirányzatot, vagyis nem 

költöttünk annyit, amennyit terveztünk. Minden évben egy kicsit ráhagyunk a 

tervezésnél, mert sok mindent nem lehet megmondani pontosan előre. Próbáltunk 

takarékosan gazdálkodni a közös hivatalban is, ennek eredménye ez a csökkenés. 

Láthattátok a bevételi és kiadási oldalt is. Végül a 2023. évi költségvetést 

127.395.703 ft bevétellel és ugyanennyi kiadással állapítjuk meg és javasoljuk 

elfogadásra.  Az eredeti előirányzat 132.767.994 Ft volt. Az év elején elfogadott 

költségvetéshez képest kevesebb lett a költségvetésünk. 
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Szabó Zsolt abdai polgármester: Köszönöm szépen. Kérdés, észrevétel? 

 

Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el sem a polgármesterek, sem a képviselő-

testületek részéről javaslatot teszek az előterjesztés és a szóbeli kiegészítések 

elfogadására. Abda Község Önkormányzatának képviselő-testülete, az előterjesztést 

7 egyhangú igen szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

13/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

 

Abda Község Önkormányzata Képviselő-testülete az 

 

az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. IV. negyedévi költségvetésének 
  módosításáról 

 

1. 

Abdai Közös Önkormányzati Hivatal költségvetésének bevételi és kiadási előirányzatát 

-5.372.291,- Ft bevétellel 

-5.372.291,- Ft kiadással 

csökkenti az alábbiak alapján. 
 
Bevételi előirányzat változás: 
 
- Közvetített szolg. ellenértéke (telefonszla és év végi rend.)  407.841,- Ft 
- Kamatbevételek és más nyer.jell.bev. (kamat – év végi rend.) -1.902,- Ft 
- Egyéb működési bev. (Ft kerekítés bev. – év végi rendezés) -74,- Ft 
- Központi ir.szervi tám. (év végi rendezés) -5.778.156,- Ft 
 

Összesen:                                                                                     -5.372.291,- Ft 

2. 

Kiadási előirányzatok növekedése: 
 

Foglalkoztatottak szem. jutt. (év végi rend.) -2.246.893,- Ft 

Külső szem. juttatások (év végi rend.) -1.516.023,- Ft  

Munkaadókat terh. jár. (év végi rend.) -48.098,- Ft 

Készletbeszerzés (év végi rend.) -246.984,- Ft 

Kommunikációs szolg. (tel.szla, internet díj és év végi. r.) 21.296,- Ft 

Szolgáltatási kiadások (tel.szla, internet díj és év végi. r.) -545.033,- Ft 

Kiküldetések (év végi rend.) -412.486,- Ft 

Különféle befizetések és egyéb dologi kiad. (tel.szla és év v.r.)-378.070,- Ft 
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Összesen:                                                                                     -5.372.291,- Ft 
 

3. 

Tárgyévi költségvetési tartalék összesen: 0,- Ft 
(Közös hivataloknak 2014-től nem lehet tartaléka) 

4. 

A 2023. évi módosított költségvetést a képviselő-testület 
 
                                                          127.395.703,- Ft bevétellel 

         127.395.703,- Ft kiadással 
 

az előirányzatok részletezésével állapítja meg. 

5. 

Az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi tervezett kiadásainak összege 
 
     Tartalék                     0,- Ft 
                                                                132.767.994,- Ft  
                                                                132.767.994,- Ft 

 

 

Felelős: dr. Dukkon Eszter jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

Kérdés hozzászólás nem lévén Börcs Község Önkormányzatának képviselő-testülete 

az előterjesztést 6 egyhangú igen szavazattal elfogadta.  

 
 

2/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat 

 

Börcs Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. IV. negyedévi költségvetésének 
  módosításáról 

 

1. 

Abdai Közös Önkormányzati Hivatal költségvetésének bevételi és kiadási előirányzatát 

-5.372.291,- Ft bevétellel 

-5.372.291,- Ft kiadással 

csökkenti az alábbiak alapján. 
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Bevételi előirányzat változás: 
 
- Közvetített szolg. ellenértéke (telefonszla és év végi rend.)  407.841,- Ft 
- Kamatbevételek és más nyer.jell.bev. (kamat – év végi rend.) -1.902,- Ft 
- Egyéb működési bev. (Ft kerekítés bev. – év végi rendezés) -74,- Ft 
- Központi ir.szervi tám. (év végi rendezés) -5.778.156,- Ft 
 

Összesen:                                                                                     -5.372.291,- Ft 

2. 

Kiadási előirányzatok növekedése: 
 

Foglalkoztatottak szem. jutt. (év végi rend.) -2.246.893,- Ft 

Külső szem. juttatások (év végi rend.) -1.516.023,- Ft  

Munkaadókat terh. jár. (év végi rend.) -48.098,- Ft 

Készletbeszerzés (év végi rend.) -246.984,- Ft 

Kommunikációs szolg. (tel.szla, internet díj és év végi. r.) 21.296,- Ft 

Szolgáltatási kiadások (tel.szla, internet díj és év végi. r.) -545.033,- Ft 

Kiküldetések (év végi rend.) -412.486,- Ft 

Különféle befizetések és egyéb dologi kiad. (tel.szla és év v.r.)-378.070,- Ft 

Összesen:                                                                                     -5.372.291,- Ft 
 

3. 

Tárgyévi költségvetési tartalék összesen: 0,- Ft 
(Közös hivataloknak 2014-től nem lehet tartaléka) 

4. 

A 2023. évi módosított költségvetést a képviselő-testület 
 
                                                          127.395.703,- Ft bevétellel 

         127.395.703,- Ft kiadással 
 

az előirányzatok részletezésével állapítja meg. 

5. 

Az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi tervezett kiadásainak összege 
 
     Tartalék                     0,- Ft 
                                                                132.767.994,- Ft  
                                                                132.767.994,- Ft 

 

Felelős: dr. Dukkon Eszter jegyző 

Határidő: azonnal 
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Kérdés, hozzászólás nem lévén Ikrény Község Önkormányzatának képviselő-

testülete az előterjesztést egyhangú 7 igenlő szavazattal elfogadta. 

 
 

14/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

 

Ikrény Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. IV. negyedévi költségvetésének 
  módosításáról 

 

1. 

Abdai Közös Önkormányzati Hivatal költségvetésének bevételi és kiadási előirányzatát 

-5.372.291,- Ft bevétellel 

-5.372.291,- Ft kiadással 

csökkenti az alábbiak alapján. 
 
Bevételi előirányzat változás: 
 
- Közvetített szolg. ellenértéke (telefonszla és év végi rend.)  407.841,- Ft 
- Kamatbevételek és más nyer.jell.bev. (kamat – év végi rend.) -1.902,- Ft 
- Egyéb működési bev. (Ft kerekítés bev. – év végi rendezés) -74,- Ft 
- Központi ir.szervi tám. (év végi rendezés) -5.778.156,- Ft 
 

Összesen:                                                                                     -5.372.291,- Ft 

2. 

Kiadási előirányzatok növekedése: 
 

Foglalkoztatottak szem. jutt. (év végi rend.) -2.246.893,- Ft 

Külső szem. juttatások (év végi rend.) -1.516.023,- Ft  

Munkaadókat terh. jár. (év végi rend.) -48.098,- Ft 

Készletbeszerzés (év végi rend.) -246.984,- Ft 

Kommunikációs szolg. (tel.szla, internet díj és év végi. r.) 21.296,- Ft 

Szolgáltatási kiadások (tel.szla, internet díj és év végi. r.) -545.033,- Ft 

Kiküldetések (év végi rend.) -412.486,- Ft 

Különféle befizetések és egyéb dologi kiad. (tel.szla és év v.r.)-378.070,- Ft 

Összesen:                                                                                     -5.372.291,- Ft 
 

3. 
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Tárgyévi költségvetési tartalék összesen: 0,- Ft 
(Közös hivataloknak 2014-től nem lehet tartaléka) 

4. 

A 2023. évi módosított költségvetést a képviselő-testület 
 
                                                          127.395.703,- Ft bevétellel 

         127.395.703,- Ft kiadással 
 

az előirányzatok részletezésével állapítja meg. 

5. 

Az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi tervezett kiadásainak összege 
 
     Tartalék                     0,- Ft 
                                                                132.767.994,- Ft  
                                                                132.767.994,- Ft 
 

Felelős: dr. Dukkon Eszter jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

 

2.Közös önkormányzati hivatal 2023. évi költségeiről elszámolás 
Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

Szabó Zsolt abdai polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el sem a 

polgármesterek, sem a képviselő-testületek részéről, javaslatot teszek az 

előterjesztés és a szóbeli kiegészítések elfogadására. Abda Község 

Önkormányzatának képviselő-testülete, az előterjesztést 7 egyhangú igen 

szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 
 

14/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Abda Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi 

költségeiről szóló elszámolást – a mellékelt táblázat 

szerint – 

 

e l f o g a d j a.  
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Felelős: dr. Dukkon Eszter jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

Rácz Róbert börcsi polgármester: Megkérdezem a börcsi képviselő-testület tagjait, 

hogy van-e kérdés az elhangzottakhoz. Kérdés, hozzászólás nem lévén Börcs Község 

Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztést 6 egyhangú igen szavazattal 

elfogadja és az alábbi határozatot hozza: 

 
 

3/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

 

Börcs Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi 

költségeiről szóló elszámolást – a mellékelt táblázat 

szerint – 

 

e l f o g a d j a.  

 

Felelős: dr. Dukkon Eszter jegyző 

Határidő: azonnal 

 

Németh Tamás ikrényi polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el, 

javaslatot teszek az előterjesztés és a szóbeli kiegészítések elfogadására. Ikrény 

Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztést egyhangú 7 igen 

szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

15/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Ikrény Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi 

költségeiről szóló elszámolást – a mellékelt táblázat 

szerint – 

 

e l f o g a d j a.  
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Felelős: dr. Dukkon Eszter jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

3.Közösen fenntartott intézmények 2023. évi elszámolása 

Előadó: Szabó Zsolt intézményfenntartó társulás elnöke 

 

Szabó Zsolt abdai polgármester: A pénzügyi gazdálkodók elkészítették azt a két 

táblázatot, ami kiküldésre is került a témával kapcsolatban. Ugyanazt a táblázatot 

használtuk, mint az előző években, így az adatok összehasonlíthatók.  

 

dr. Dukkon Eszter jegyző: Ugyanaz az elszámolás, mint minden évben. Ha 

megnézitek az excel táblát, az első fülön van a Családsegítő Szolgálat, valamint az 

első félévben még ide tartozó Védőnői Szolgálat, ami Abda és Börcs esetében közös 

volt, a fogászati alapellátás, az óvoda és a közös hivatal elszámolása. Mindegyik 

fülön részletezve látható, a plusz és mínusz az első fülön volt összesítve, így kaptuk 

meg az egyenleget, hogy kinek mennyit kell átadnia, és hogy Abda mennyit ad át a 

településeknek. Az elosztás a szokásos 50-30-20% a közös hivatal esetében. 

 

Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el sem a polgármesterek, sem a 

képviselő-testületek részéről javaslatot teszek az előterjesztés és a szóbeli 

kiegészítések elfogadására. Abda Község Önkormányzatának képviselő-testülete, az 

előterjesztést 7 egyhangú igen szavazattal elfogadja és a következő határozatot 

hozza: 

 
 

15/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Abda Község Önkormányzata Képviselő-testülete az 

 

a települések által közösen fenntartott 

intézmények 2023. évi költségeiről készült 

elszámolást – a mellékelt formában – elfogadja. 

 

Felelős: Szabó Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 
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Rácz Róbert börcsi polgármester: Kérdés, hozzászólás nem lévén Börcs Község 

Önkormányzatának képviselő testülete az előterjesztést 6 egyhangú igen szavazattal 

elfogadja és az alábbi határozatot hozza: 

 
 

4/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

 

Börcs Község Önkormányzata Képviselő-testülete az 

 

a települések által közösen fenntartott 

intézmények 2023. évi költségeiről készült 

elszámolást – a mellékelt formában – elfogadja. 

 

Felelős: Rácz Róbert polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Németh Tamás ikrényi polgármester: Ikrény Község Önkormányzatának képviselő-

testülete az előterjesztést egyhangú 7 igen szavazattal elfogadja és a következő 

határozatot hozza: 

 
 

16/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Ikrény Község Önkormányzata Képviselő-testülete az 

  

a települések által közösen fenntartott 

intézmények 2023. évi költségeiről készült 

elszámolást – a mellékelt formában – elfogadja. 

 

Felelős: Németh Tamás polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

4.Közös Önkormányzati hivatal 2024. évi költségvetésének megtárgyalása 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

Szabó Zsolt abdai polgármester: Múlt héten jegyző asszonnyal és polgármester 

urakkal leültünk és átbeszéltük. Ami idén a közös hivatalt fogja terhelni, az két fő 
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jubileumi jutalma lesz. A cafeteria juttatást a dolgozóknál megtartottuk a tavaly 

megemelt 300 ezer forintos összegen. Szemüveg vásárlás a munkavállalók részére 

továbbra is lehetséges, ez van betervezve egy összeggel darabszám nélkül. A 

helyettesítési díjak jelentősen megnőttek. Tavaly még 2500 Ft/óra, idén csak 5000 

Forintos óradíjjal tudtuk felkérni az új dolgozót betanító személyt. A dologi 

kiadásoknál minimálisan emeltünk a tavalyi tételeken, tekintettel az inflációra. 

Bértömeg tekintetében 19%-os bértömeg emelkedést ütemeztünk be a dolgozóknak. 

Ez alapján alakította ki a pénzügyi gazdálkodó az előttetek lévő anyagot. A Pénzügyi 

Bizottság tárgyalta az előterjesztést. 

 

Kérdések, hozzászólások, vita 

 

Rácz Róbert börcsi polgármester: Ez a 18-19% részemről elég vitatott volt. Most 

szembesültünk, amikor kolléganőt kerestünk, hogy azon a bérszinten, ahol a 

köztisztviselőink vannak, a piacról szinte képtelenség új munkaerőt találni. Kicsit ez 

is alakította a gondolkodásunkat, hogy meg kell próbálnunk a béremelést, ha már a 

központi döntéshozatal nem mutat ebbe az irányba. Lehetőségeinket figyelembe 

véve, mindenképp tenni kell valamit, mert néhány fizetés a köznevetség tárgya a 

rendszerünkben. Összhangban született meg ez a javaslat ezzel a bértömeg 

növekedéssel.  

 

Pallang Attila alpolgármester: A GDPR-hoz kapcsolódó 360 ezer forint, ez egyszeri 

díj? Ez a bevezetéshez köthető? 

 

Szabó Zsolt abdai polgármester: Az éves díj. Információink szerint kezdik komolyan 

feszegetni ezt a kérdést. Nálunk az alapszabályzat kidolgozásra került. Vannak 

dolgok, amelyek azóta már változtak, illetve karban is kell tartani ezeket. 

Adatvédelmi tisztviselőt kell foglalkoztatni, akinek a képesítése is megvan erre. 

Kerestünk a piacon egy olyan személyt, akitől ezt a szolgáltatást meg tudjuk 

vásárolni. 

 

Szabó Zsolt abdai polgármester: Köszönöm szépen. Mivel több kérdés, hozzászólás 

nem hangzott el sem a polgármesterek, sem a képviselő-testületek részéről 

javaslatot teszek az előterjesztés és a szóbeli kiegészítések elfogadására. Abda 

Község Önkormányzatának képviselő-testülete, az előterjesztést 7 egyhangú igen 

szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 
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16/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Abda Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi 

költségvetését – a mellékelt beterjesztett formában 

- elfogadja 

 

Felelős: dr. Dukkon Eszter jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

Rácz Róbert börcsi polgármester: Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, 

javaslatot teszek az előterjesztés és a szóbeli kiegészítések elfogadására. Börcs 

Község Önkormányzatának képviselő-testülete, az előterjesztést 6 egyhangú igen 

szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

5/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Börcs Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi 

költségvetését – a mellékelt beterjesztett formában 

- elfogadja 

 

Felelős: dr. Dukkon Eszter jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

Németh Tamás ikrényi polgármester: Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott 

el én is javaslatot teszek az előterjesztés és a szóbeli kiegészítések elfogadására. 

Ikrény Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztést egyhangú 7 

igen szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

17/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Ikrény Község Önkormányzata Képviselő-testülete  
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az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi 

költségvetését – a mellékelt beterjesztett formában 

- elfogadja 

 

Felelős: dr. Dukkon Eszter jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

5.Beszámoló a közös önkormányzati hivatal 2023. évi működéséről 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

Szabó Zsolt abdai polgármester: A napirendhez kapcsolódóan készült írásos 

előterjesztés, jegyző asszonyé a szó. 

 

dr. Dukkon Eszter jegyző: Köszönöm. Nem szeretném szóban kiegészíteni, mert a 

lényeget összefoglaltam. Ha kérdés van, szívesen válaszolok. Ahogy polgármester úr 

is mondta, én is fejtegettem ezt a problémát, hogy ha elmegy egy kolléga, milyen 

nehéz pótolni. Mindig volt üresjáratunk, amikor betöltetlen volt egy munkakör. 

Ilyen esetben vissza kell hívnunk egy kollegát, aki átmenetileg besegít. Az ügyek 

száma nem csökkent, egyedül a gázártámogatási kérelmekből lett kevesebb, de a 

feladat nem kevesebb. Az idén a választás, ami még ezeken felül lesz. Nem vagyunk 

most sem könnyű helyzetben, de igyekszünk teljesíteni, és szeretnénk megbecsülni 

azokat, akik itt vannak. Szerencsére az elvándorlás nem igazán jelentős. Van 

törzsgárda, akik 10-20 éve itt vannak. Börcsön lesz a kolleganő nyugdíjas korú, de 

szeretnénk még tartani. Egymás helyettesítése is szinte megoldhatatlan, mert 

mindenkinek a saját munkakörében is van annyi feladata, hogy teljesen nem tud 

átvenni egy másik munkakört is mellé. Hétfőn kezdett egy új kolleganő a gyámügyi 

osztályon. A nyugdíjas volt kolléganő tanítja be. Amíg betöltetlen volt az állás, addig 

is ő látta el a feladatokat. Az új kolléganőnek igazgatásszervező végzettsége van. 

Igyekszik felvenni a ritmust. 

 

Kérdések, hozzászólások, vita 

 

Rácz Róbert börcsi polgármester: Számokkal kapcsolatosan lenne kérdésem.  

Ekkora a baj Abdán? Félelmetes számú hagyatéki eljárást látok a másik két 

településhez képest.  
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dr. Dukkon Eszter jegyző: Sok póthagyaték indult. A Földhivatal elkezdte az 

ingatlanok feltérképezését. Tele van olyan ingatlannal a nyilvántartás, hogy elhunyt 

személyek nevén egy-egy kis ezrednyi szántóföld darab bent van a nyilvántartásban. 

Felfedezik, hogy az illető már nem él, és kiküldik a tulajdoni lapot, hogy van egy 

érintett helyi lakos, akinek a hagyatékát/póthagyatékát indítsuk meg. Ezek 

mennyisége jelentős. Ezenkívül is sok volt a tavaly indult hagyatéki ügy, mert 

sajnos az elhalálozott is több volt, mint az előző években.  

 

Szalai Gabriella képviselő: Csak az állam javára lehet lemondani hagyatéknál, 

amikor valaki nem szeretné a 2 m2 földet, vagy önkormányzat javára is le lehet 

mondani?  

 

dr. Dukkon Eszter jegyző: Az önkormányzat javára is. 

 

Szalai Gabriella képviselő: Akkor ezt célszerű lenne propagálni. Ne az állam javára 

mondjanak le, hanem az önkormányzat javára. Ha mondjuk, 10 ember ugyanabban 

a földterületben lemond a 6-7 m2 területéről, mert nem kap annyit, amennyi 

illetéket, meg ügyvédi és közjegyzői díjat meg kell fizetnie, akkor az önkormányzat 

javára lemondhatna. 

 

dr. Dukkon Eszter jegyző: Ez működik, ha nincs örökös, vagy ha mindenki lemond 

az örökösök közül. Az örökhagyó tulajdonát képező belföldi ingatlan esetében más 

örökös hiányában az ingatlan fekvése szerinti települési önkormányzat a törvényes 

örökös. Ez a rendelkezés a Ptk-ba pár hónappal ezelőtt került bele.  

 

Szalai Gabriella képviselő: A másik, amit szeretnék kérdezni, hogy 770 darab NAV-

os átjelentkezés volt, de nem tudom, hogy ez mit jelent. Mentek el vállalkozások, 

vagy jöttek? Ez egy elég nagy szám. 

 

dr. Dukkon Eszter jegyző: Ebbe minden változást bele kell érteni, ami a cégek 

bármilyen adatában bekövetkezik, legyen ez név, képviselő személye, tevékenységi 

kör, bankszámlaszám…stb., valamint, ha a vállalkozás megkezdi a tevékenységét, 

szünetelteti vagy megszünteti.  

 

Németh Tamás ikrényi polgármester: Ha megnézed a települést lakosságszám 

alapján, akkor arányos. 
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Szalai Gabriella képviselő: Igen, de mindenhol sok volt. 

 

dr. Dukkon Eszter jegyző: Minden benne van ebben a számban a székhely 

átjelentéstől kezdve az adatváltozásokig.  

 

Pallang Attila alpolgármester: A gépjárműadózók számát hogyan kell értelmezni? 

 

dr. Dukkon Eszter jegyző: Már nem nálunk van a gépjárműadó, csak az 

elmaradások behajtása, illetve a tévesen utalt összegekből adódik ez. 

 

Szabó Zsolt abdai polgármester: Van-e még kérdés, észrevétel a napirendhez 

kapcsolódóan? 

 

Szabó Zsolt abdai polgármester: Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el 

sem a polgármesterek, sem a képviselő-testületek részéről javaslatot teszek az 

előterjesztés és a szóbeli kiegészítések elfogadására. Abda Község 

Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztést egyhangú 7 igen szavazattal 

elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

17/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Abda Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi 

munkájáról szóló beszámolót 

 

elfogadja.  

 

Megállapítja, hogy a közös hivatal munkáját jó 

színvonalon végzi, amelyért köszönetét fejezi ki a 

közös önkormányzati hivatal köztisztviselőinek. 

 

Felelős: dr. Dukkon Eszter jegyző 

Határidő: folyamatos 

 

 

Rácz Róbert börcsi polgármester: Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, 

javaslatot teszek az előterjesztés és a szóbeli kiegészítések elfogadására. Börcs 
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Község Önkormányzatának képviselő-testülete, az előterjesztést 6 egyhangú igen 

szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

6/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

 

Börcs Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi 

munkájáról szóló beszámolót 

 

elfogadja.  

 

Megállapítja, hogy a közös hivatal munkáját jó 

színvonalon végzi, amelyért köszönetét fejezi ki a 

közös önkormányzati hivatal köztisztviselőinek. 

 

Felelős: dr. Dukkon Eszter jegyző 

Határidő: folyamatos 

 

 

 

Németh Tamás ikrényi polgármester: Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott 

el, javaslatot teszek az 5. napirendi pont elfogadására. Ikrény Község 

Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztést egyhangú 7 igen szavazattal 

elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

18/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Ikrény Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

az Abdai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi 

munkájáról szóló beszámolót 

 

elfogadja.  
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Megállapítja, hogy a közös hivatal munkáját jó 

színvonalon végzi, amelyért köszönetét fejezi ki a 

közös önkormányzati hivatal köztisztviselőinek. 

 

Felelős: dr. Dukkon Eszter jegyző 

Határidő: folyamatos 

 

 

6.Iskolai körzethatárok felülvizsgálata 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

dr. Dukkon Eszter jegyző: Minden évben a Tankerületi Központ kiküldi az iskolai 

körzethatárokról szóló listát. Beosztják utca szerint, hogy melyik utca melyik 

iskolához tartozik. Inkább a városi iskoláknál van jelentősége, nálunk egy iskola 

van, így az egész település ehhez az egy iskolai körzethez tartozik. Február 15-ig kell 

nyilatkozni, hogy egyetértünk-e a javaslattal. Az abdai közigazgatási terület az Abdai 

Zrínyi Ilona Általános Iskolához tartozik, a börcsi terület a Börcsi tagiskolához, 

egész Ikrény pedig az Ikrényi tagintézményhez.  

 

Szabó Zsolt abdai polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el sem a 

polgármesterek, sem a képviselő-testületek részéről, javaslatot teszek az 

előterjesztés és a szóbeli kiegészítések elfogadására. Abda Község 

Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztést egyhangú 7 igen szavazattal 

elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

18/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Abda Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

a felvételi körzethatárokról szóló előterjesztést 

megtárgyalta, és a 2024/2025. tanévre megállapított 

kötelező felvételt biztosító iskolai körzethatárok 

megállapítását a melléklet szerinti tartalommal 

jóváhagyja.  

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a kötelező felvételt 

biztosító általános iskolai körzethatárok jóváhagyására 
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vonatkozó jelen döntést a Győri Tankerületi Központ 

részére 2024. február 15. napjáig küldje meg.  

 

Felelős: Szabó Zsolt polgármester 

Határidő: 2024. február 15. 

 

 

Rácz Róbert börcsi polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el Börcs 

Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztést 6 egyhangú igen 

szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

7/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Börcs Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

a felvételi körzethatárokról szóló előterjesztést 

megtárgyalta, és a 2024/2025. tanévre megállapított 

kötelező felvételt biztosító iskolai körzethatárok 

megállapítását a melléklet szerinti tartalommal 

jóváhagyja.  

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a kötelező felvételt 

biztosító általános iskolai körzethatárok jóváhagyására 

vonatkozó jelen döntést a Győri Tankerületi Központ 

részére 2024. február 15. napjáig küldje meg.  

 

Felelős: Rácz Róbert polgármester 

Határidő: 2024. február 15. 

 

 

 

Németh Tamás ikrényi polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el 

Ikrény Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztést egyhangú 7 

igen szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 

19/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Ikrény Község Önkormányzata Képviselő-testülete  
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a felvételi körzethatárokról szóló előterjesztést 

megtárgyalta, és a 2024/2025. tanévre megállapított 

kötelező felvételt biztosító iskolai körzethatárok 

megállapítását a melléklet szerinti tartalommal 

jóváhagyja.  

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a kötelező felvételt 

biztosító általános iskolai körzethatárok jóváhagyására 

vonatkozó jelen döntést a Győri Tankerületi Központ 

részére 2024. február 15. napjáig küldje meg.  

 

 Felelős: Németh Tamás polgármester 

   Határidő: 2024. február 15. 

 

 

7. Rendezési terv felülvizsgálatával kapcsolatos döntések 

Előadó: Rácz Róbert polgármester 

 

dr. Dukkon Eszter jegyző: Folyamatban van a rendezési terv átfogó felülvizsgálata. 

Ennek kapcsán kell újabb döntéseket hoznunk. Főépítész asszony megkíván 

bizonyos döntéseket, másrészt pedig a jogszabály változott január 1-től. Emiatt a 

korábbi elképzeléseket nem tudjuk teljes mértékben megvalósítani. Az új beépítésre 

szánt területeket érinti. Január 1-től már hiába volt folyamatban egy eljárás, azokra 

is érvényes a jogszabály, hogy új beépítésre szánt területet csak akkor lehet 

kijelölni, ha legalább akkora, illetve még annál 25%-kal nagyobb zöld felületet 

adunk cserébe. Ez mindhárom településnél problémás. Börcs esetében nincs olyan 

zöld felület, amit tudnánk adni. Az eljárást megindító határozatból kikerültek azok a 

helyrajzi számok, amik erre vonatkoztak. Ez vonatkozik a gazdasági területre is a 

börcsi szőlőben. Külön el kell fogadni a főépítészi feljegyzést. Újdonság az is, hogy 

amikor kiküldjük véleményezésre az államigazgatási szerveknek az anyagot, abból a 

szempontból is véleményezniük kell a módosítást, hogy szükséges-e környezeti 

értékelést végezni. Ez egy új feladat. Ha az államigazgatási szerv leírja, hogy ez 

kötelező, akkor meg kell csinálni, és nem döntés kérdése. 

 

Rácz Róbert börcsi polgármester: A dolog lényege, hogy idáig egy viszonylag kis 

település úgy próbálta összerakni a rendezési tervét, hogy az 5-10-15 évre 

valamilyen módon lehetőséget adjon a fejlesztésre. Megpróbált minél több dolgot 
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beletenni, annak a tudatában, hogy mikor, ki, mit akar megvalósítani. Az 

önkormányzatok többségének viszonylag korlátozott a lehetősége, hogy saját 

fejlesztéseket indítsanak. Úgy próbáltuk megtervezni, hogy ha valaki jelentkezik rá, 

akkor legyen lehetősége. Az új építési törvény azt mondja, hogy ami be volt tervezve, 

az rendben van, nem akarja visszavonni, de nem enged újat tervezni, ameddig a 

már betervezettek meg nem valósulnak. Ez annyit jelent, hogy gyakorlatilag 

hagyunk mindent, ahogyan volt, ha nem működik, és jön valaki, aki újat akar 

csinálni, akkor rendezési terv módosítás lesz kemény pénzekért, és elindulhat egy 

alkufolyamat, hogy hol veszünk vissza a már betervezett területeket. Legyen ez 

éppen lakóövezeti terület, vagy gazdasági fejlesztési övezet. Részben egyet tudok vele 

érteni. Nagyvárosoknál, vagy egy nagyon intenzíven fejlődő településen akár 

működőképes lehet egy ilyen technika, hiszen ott megjelenik és valószínűleg a 

fejlesztéssel kapcsolatosan forrás is teremthető arra, hogy ezeket a rendezési tervi 

lépéseket megfinanszírozzák. Az átlag magyar faluban, úgy gondolom, hogy sokkal 

több problémát okoz, mint esetleg előnyt. 

 

Rácz Róbert börcsi polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el Börcs 

Község Önkormányzatának képviselő-testülete, az előterjesztést 6 egyhangú igen 

szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

8/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Börcs Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

1. úgy határoz, hogy a hatályos jogszabályoknak megfelelően a 

település területére a településtervek tartalmáról, 

elkészítésének és elfogadásának rendjéről, valamint egyes 

településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 

419/2021. (VII.15.) Korm. rendelet szerinti tartalommal 

településtervet (fejlesztési tervet és rendezési tervet) készít. 

 

2. Börcs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

elhatározza, hogy a település területén gazdasági területként 

jelöli ki a 041/2 hrsz.-ú ingatlan területét, amely a valóságban 

egy működő gazdasági terület. A terület egyben művelési ágból 

kivont terület is, amely telephelyként funkcionál. 
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A Képviselő-testület megállapítja, hogy az új beépítésre szánt 

terület a település közigazgatási határától 650 méterre 

található.   (MaTrT 12.§ (1) Új beépítésre szánt terület a 

település közigazgatási határához 250 méternél közelebb nem 

jelölhető ki.) 

A terület gazdasági területként való hasznosítása érdekében 

Börcs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

elhatározza, hogy a 041/8 hrsz.-ú ingatlanon kijelölt beépítésre 

szánt terület csereterületként mezőgazdasági területbe sorolja 

vissza. (MaTrT 12.§ (3) a.) 

 

A Képviselő-testület a településtervben új erdőterületeket jelöl 

ki, ezáltal teljesül az épített környezet alakításáról és 

védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 7.§ (3) bek. b) 

pont előírása, miszerint új beépítésre szánt terület kijelölésével 

egyidejűleg a település közigazgatási területének biológiai 

aktivitás értéke az átminősítés előtti aktivitás értékhez 

képest, az e törvény végrehajtására kiadott jogszabályokban 

meghatározottak szerint nem csökkenhet. 

Börcs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, 

hogy a gazdasági terület közvetlenül csatlakozik a meglévő 

települési területekhez, a rendezési tervben kijelölt gazdasági 

területekhez.  

Börcs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, 

hogy teljesül az MaTrT azon előírása is, miszerint az új 

beépítésre szánt terület kijelölése nem okozza a különböző 

települések beépítésre szánt területeinek összenövését.  

3. Börcs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

elhatározza, hogy a település területén gazdasági területként 

jelöli ki a meglévő/működő gazdasági területhez csatlakozó 

192/2, 194, 195 hrsz.-ú ingatlanok területét, amely a 192/1 

hrsz-ú területen működő függöny gyár fejlesztési területe. 

A Képviselő-testület megállapítja, hogy az új beépítésre szánt 

terület a közigazgatási területtől több, mint 250 méterre van.   

(MaTrT 12.§ (1) Új beépítésre szánt terület a település 

közigazgatási határához 250 méternél közelebb nem jelölhető 

ki.) 
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A terület gazdasági területként való hasznosítása érdekében 

Börcs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

elhatározza, hogy a 223/4 hrsz.-ú ingatlanon kijelölt beépítésre 

szánt gazdasági terület egy részét (a fejlesztési területtel 

megegyező kiterjedésben) csereterületként mezőgazdasági 

területbe sorolja vissza. (MaTrT 12.§ (3) a.) 

A Képviselő-testület a településtervben új erdőterületeket jelöl 

ki, ezáltal teljesül az épített környezet alakításáról és 

védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 7.§ (3) bek. b) 

pont előírása, miszerint új beépítésre szánt terület kijelölésével 

egyidejűleg a település közigazgatási területének biológiai 

aktivitás értéke az átminősítés előtti aktivitás értékhez 

képest, az e törvény végrehajtására kiadott jogszabályokban 

meghatározottak szerint nem csökkenhet. 

Börcs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, 

hogy a gazdasági terület közvetlenül csatlakozik a meglévő 

települési területekhez, a rendezési tervben kijelölt gazdasági 

területekhez.  

Börcs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, 

hogy teljesül az MaTrT azon előírása is, miszerint az új 

beépítésre szánt terület kijelölése nem okozza a különböző 

települések beépítésre szánt területeinek összenövését.  

 

4. Börcs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete nem 

nyilvánít kiemelt fejlesztési területté új beruházási területet 

 

5. Börcs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 

településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának 

rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos 

jogintézményekről szóló 419/2021. (VII.15.) Korm. rendelet 7. 

§ (7) bekezdése szerinti feljegyzést, amelyet Gyárfás Henriett 

önkormányzati főépítész készített - az alábbiak szerint 

elfogadja: 

 

Melléklet: Feljegyzés 
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 Felelős: Rácz Róbert polgármester 

   Határidő: azonnal  

 

 

Rácz Róbert börcsi polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el Börcs 

Község Önkormányzatának képviselő-testülete, az előterjesztést 6 egyhangú igen 

szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

9/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Börcs Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

a 419/2021. (VII. 15.) Korm. rendelet 60. §-ban ill. a 

2/2005. (I. 11.) Korm. rendeletben meghatározottak 

szerint a településterv készítésének eljárása során 

megkereste a környezet védelméért felelős szerveket. A 

környezet védelméért felelős szervek nyilatkozatai 

alapján megállapította, hogy a változások környezeti 

hatása jelentős. Emiatt a környezeti értékelés 

kidolgozásra kerül. 

 

Melléklet: KÉ-re beérkezett vélemények 

 

 Felelős: Rácz Róbert polgármester 

   Határidő: azonnal   

 

 

8. 2024. évi közbeszerzési terv elfogadása, TOP Plusz pályázathoz 

kapcsolódó közbeszerzési eljárást megindító döntés 

Előadó: Rácz Róbert polgármester 

 

dr. Dukkon Eszter jegyző: Folyamatban van Börcsön a TOP Plusz pályázat 

keretében az IKSZT tetőtér beépítése. Ennek kapcsán minden adat és dokumentum 

rendelkezésre áll, hogy a közbeszerzést kiírjuk, így a közbeszerzés indító határozatát 

kell elfogadnia a képviselő-testületnek. A másik pedig a 2024. évi közbeszerzési terv 

megalkotása. Először a tervet kell megalkotni, és utána, ami ebben szerepel, arra 

tudunk eljárást indítani. A közbeszerzési tervben a kiküldöttek szerint az idei évben 
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csak ezt az eljárást terveztük be. Az eljárás megindító határozat is megküldésre 

került, és magát a közbeszerzési dokumentumot is megkapta a testület 

 

Rácz Róbert börcsi polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el Börcs 

Község Önkormányzatának képviselő-testülete, az előterjesztést 6 egyhangú igen 

szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

10/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Börcs Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

a 2024. évi közbeszerzési tervét az alábbiak szerint 
alkotja meg: 

 

Közbeszerz
és tárgya 

Közbeszer
zés 

tervezett 
mennyiség

e 
 

Becsü
lt 

érték 
(nett
ó Ft) 

Közbesze
rzésre 

irányadó 
eljárási 

rend 
 

Tervezet
t eljárás 
fajtája 

Eljárás 
megindítá

sának 
tervezett 
időpontja 

Szerződés 
teljesítésé

nek 
várható 

időpontja 
 

Megjegy-
zés 

Élhető 
települések 
fejlesztés 

Börcs 
községben 

Börcs Civil 
Ház épület 
bővítés – 
tetőtér 

beépítés  

98 
317 
765 

Nemzeti 
eljárásren

d 

Nemzeti 
eljárásren
d - Kbt. 
117. § 
Saját 

beszerzés
i 

szabályok 
alkalmaz

ása 
részvételi 
szakasz 
nélkül 

2024. 
február 

2024. 
október 

 

 

Utasítja a tisztségviselőket, hogy amennyiben az éves  

gazdasági folyamatok, nyertes pályázatok elvárják 

további közbeszerzési eljárások tartását, jelen határozat 

módosító javaslatát terjesszék a képviselő-testület elé. 

 

Felelős: Rácz Róbert polgármester 

          dr. Dukkon Eszter jegyző 

      Határidő: folyamatos, beszámolás a pályázatok értékelése után 
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Rácz Róbert börcsi polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el Börcs 

Község Önkormányzatának képviselő-testülete, az előterjesztést 6 egyhangú igen 

szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

11/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Börcs Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

úgy határozott, hogy „Civil Ház bővítése” tárgyban, közbeszerzési 

eljárást indítanak a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. 

törvény (továbbiakban: Kbt.) 29. § (2) bekezdésében előírtak 

szerint. 

A Börcs 188 hrsz-ú telken található civil ház épülete 2010-ben 

került átalakításra. Az akkori átalakítás keretén belül, a földszinti 

funkciók kialakítása mellett, az új tetőtér úgy került kialakításra, 

hogy a későbbiek folyamán beépíthető legyen. Az 

Önkormányzatnak most adódott lehetősége, hogy pályázati forrást 

igénybe véve, megvalósítsa az akkoriban előkészített tetőtér 

beépítését. A tetőtérben kialakított funkciók a jelenlegi külső, 

fedett-nyitott tároló helyén kialakítandó lépcsőházon keresztül 

lesznek megközelíthetőek, az akadálymentes feljutást pedig egy lift 

biztosítja majd. A két épületrész egy könnyűszerkezetes fedett-

nyitott „híd” fogja összekötni. A tetőtér teljes egésze új 

hőszigetelést kap, a belső terek megvilágítása tetősík ablakokkal 

tervezett. 

 

1) Az ajánlatkérő a közbeszerzési eljárás lebonyolításával a 2015. évi 

CXLIII. törvény (Kbt.) 27. § (3) bekezdésének megfelelően 

megbízzák Krizmanich Gergely állami közbeszerzési 

szaktanácsadót (lajstromszám: 00086).  

 

2) A becsült érték meghatározása során a Kbt. 28. § (2) bekezdésének 

megfelelően a becsült érték meghatározásra és dokumentálásra 

került. Az építési beruházás becsült értéke tervezői tételes 

költségvetés készítésével került meghatározásra. A közbeszerzés 

becsült értéke nettó: 98.317.765.- Ft. A közbeszerzési eljárás a 

becsült értékre tekintettel a Kbt. 112. § (1) bekezdés a) pontja 
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alapján, a 117. §-ban meghatározott módon szabadon kialakított 

eljárás szerint kerül lefolytatásra, a tárgyalási jogot fenntartva. 

 

3) A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy a becsült érték 

meghatározásakor a Kbt. 19. §-ban foglaltakat figyelembe vette. 

 

4) A Képviselő-testület tagjai nyilatkoznak arról, hogy a közbeszerzési 

eljárás vonatkozásában velük szemben a Kbt. 25. §-ban foglalt 

összeférhetetlenségi okok nem állnak fenn. 

 

5) A Kbt. 76. § (2) bekezdés c) pontja alapján a nyertes ajánlat 

kiválasztásának szempontja a legjobb ár-érték arányt megjelenítő 

szempontrendszer. 

 

6) Az eseti közbeszerzési szabályzat (felelősségi rend) alapján eljáró, 

illetve felkért bíráló bizottsági tagok nyilatkoznak a megbízatás 

elfogadásáról, az összeférhetetlenségi okok fenn nem állásáról, 

valamint a titoktartási kötelezettségről. 

 

7) A Képviselő-testület nyilatkozik, hogy a megvalósuló beszerzés 

pénzügyi fedezete a következő forrásból részben rendelkezésre áll: 

 

Az Élhető települések c. felhívására benyújtott, TOP_PLUSZ-1.2.1-

21-GM1-2022-00073 azonosítószámú projekt  költségvetésében: 

nettó      70 679 152.-Ft,  

ÁFA (27 %)     19.083.371.-Ft, 

összesen bruttó     89.762.523.-Ft, azaz 

nyolcvankilencmillió-hétszázhatvankettőezer-ötszázhuszonhárom 

forint. 

 

Tekintettel a becsült értékre a rendelkezésre álló fedezet várhatóan 

nem lesz elegendő, így szükség esetén a Ajánlatkérő többlet 

támogatási igényt fog benyújtani. az Ajánlatkérő a támogatásra 

irányuló igény el nem fogadását, vagy az igényeltnél kisebb 

összegben történő elfogadását olyan körülménynek tekintik, amely 

miatt az eljárást eredménytelenné nyilváníthatja. Az előzőekre 

tekintettel feltételes közbeszerzési eljárás kerül lefolytatásra. 
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8) A Képviselő-testület megállapítja, hogy a polgármester rendelkezik 

hatáskörrel a közbeszerzési eljárást megindító felhívás és a 

Közbeszerzési Dokumentum elfogadására, amelynek közbeszerzési 

szakmai tartalmáért a felkért közbeszerzési szakértő tartozik 

felelősséggel. 

 

9) A Képviselő-testület felkéri az eljárásba bevont állami 

közbeszerzési szaktanácsadót, hogy az eljárást az EKR 

(Elektronikus Közbeszerzési Rendszer) rendszerben indítsa meg. 

 

Felelős:  Rácz Róbert polgármester, megbízott állami közbeszerzési  

  szaktanácsadó 

Határidő: vonatkozó jogszabályi határidők szerint, illetve  

       folyamatos  

 

 

9.Törvényességi felhívással kapcsolatos döntés 

Előadó: dr. Dukkon Eszter jegyző 

 

dr. Dukkon Eszter jegyző: Törvényességi felhívást kaptunk a jegyzőkönyvek 

beérkezési ideje miatt Börcs vonatkozásában. Most már úgy tűnik, hogy ki tudtunk 

alakítani egy rendszert, hogy határidőben bekerüljenek a jegyzőkönyvek. Ez még egy 

tavalyi elmaradás miatt volt. Azóta már mindent beküldtünk és minden rendben is 

van. Február 21-e a határidő, hogy erre válaszoljunk, ezért kell most ezt a döntést 

meghozni.  

 

Rácz Róbert börcsi polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el Börcs 

Község Önkormányzatának képviselő-testülete, az előterjesztést 6 egyhangú igen 

szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 
 

12/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Börcs Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Kormányhivatal 

GY/04/190-1/2024. számú törvényességi felhívását 

tudomásul veszi.  
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Utasítja a jegyzőt, hogy alakítsa ki úgy a 

munkafolyamatokat, hogy a jegyzőkönyvek a törvényes 

határidőben megküldésre kerüljenek a kormányhivatal 

részére.  

 

 Felelős: dr. Dukkon Eszter jegyző 

   Határidő: azonnal   

 

 

7.Kártyaház faldiagnosztika-szakértői véleménye aktualizálása tárgyában 

adott árajánlat elfogadása 

Előadó: Németh Tamás polgármester 

 

Németh Tamás ikrényi polgármester: A kártyaházra faldiagnosztikai vizsgálatot kell 

végeznünk, hogy az építési engedélyt megkapjuk. A Zádor Oszkár már csinált egyet, 

kértem tőle az aktualizálást, ennek díja 180 ezer Forint+ÁFA. Adott ajánlatot a 

szigetelésre is, de azt csak akkor kérjük, ha a kivitelezés elkezdődik. Addig csak 

aktualizálja a faldiagnosztikai vizsgálatot. 

 

Ikrény Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztést egyhangú 7 

igen szavazattal elfogadja és a következő határozatot hozza: 

 

 

20/2024. /II.14./ képviselő-testületi határozat: 

Ikrény Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

Zádor Oszkár által a Kártyaház faldiagnosztikai 

szakvéleményének aktualizálására adott árajánlatát 

180.000,-Ft + áfa, azaz száznyolcvanezer forint + áfa 

összeggel elfogadja.  

 

Az összeg fedezete az önkormányzat 2024. évi 

költségvetésébe betervezésre kerül.  

 

Felhívja a polgármestert, hogy rendelje meg a munkát.  

 




